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Abstract (en)
The instrument has a programming socket and a microphone aperture arranged in a faceplate (2). The programming socket is covered by an
openable cover, and the microphone aperture is partially covered by a lining. The cover and the lining are integrated in a common covering-
and lining unit (10), which openably and partially covers the programming socket and the microphone aperture. A retaining unit includes two
components, where one of the components comprises a magnetic material, and the other component comprises a material, which is magnetically
attracted by the magnetic material. The retaining unit comprises a releasable locking unit e.g. Velcro(RTM: hook and loop fastener) or hook-loop
fastener.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung beschreibt ein IDO-Hörinstrument (1) mit einer im Faceplate (2) angeordneten Programmierbuchse (3) und mindestens
einer im Faceplate (2) angeordneten Mikrofonöffnung (4), wobei die Programmierbuchse (3) durch eine öffenbare Abdeckung abgedeckt ist, und
wobei die mindestens eine Mikrofonöffnung (4) durch mindestens eine Verkleidung zumindest teilsweise abgedeckt ist, wobei die Abdeckung und
mindestens eine Verkleidung in ein gemeinsames Abdeck- und Verkleidungsmittel (10) integriert sind, das sowohl die Programmierbuchse (3) als
auch mindestens eine Mikrofonöffnung (4) öffenbar zumindest teilsweise abdeckt.
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